



إياد محمود

المدير التنفيذي لمراكز حسابات العملاء

Eyad Mahmoud

Director
Customers Accounts centers

Mr. Eyad Mahmoud is the Director of the Customers Accounts centers. He has several administrative, executive, and leadership experiences of more than 30 years in sales and collection in the Finance sector. Mr. Eyad joined one of the Company's branches in 1990 and was promoted to many executive and leadership positions.

Mr. Eyad has a Bachelor's degree in Commerce from Madras University in India and a Master of Business Administration (MBA) from the University of Nebraska-Lincoln, USA. He also obtained advanced courses in management and leadership inside and outside KSA, such as the LEAP program (Leadership Excellence Acceleration Process).

Abdul Latif Jameel United Finance is a closed joint stock company, with a capital of SAR 1,000 million paid in full. Licensed to engage in financial leasing, productive assets financing, consumer finance and real estate financing from the Saudi Central Bank, and to provide multiple financing options for individuals and SMEs including but not limited to: Cash finance, automobiles, heavy equipment, household and electronic appliances, in addition to financing the property through various financing solutions approved by the company's legitimate committee such as: financial lease, murabaha, securities

The company pays special attention to supporting entrepreneurs through the Bab Rizk Jameel Finance Programs, and also seeks to be the top financing destination for SMEs.

يشغل الأستاذ/ إياد محمود كمدير تنفيذي لمراكز حسابات العملاء، ويملك خبرات إدارية وتنفيذية وقيادية لأكثر من ٣٠ عاماً في مجال البيع والتحصيل في قطاع التمويل. التحق الأستاذ إياد بأحد فروع الشركة في عام ١٩٩٠ م وترقب في ألعناصب التنفيذية والقيادية.

حصل إياد على شهادة البكالوريوس في التجارة من جامعة محراس بالهند وشهادة الماجستير في الإدارة من جامعة نبراسكا الأمريكية بالولايات المتحدة. كما حصل على دورات متقدمة في الادارة والقيادة داخل المملكة وخارجها، كبرنامج (Leadership Excellence Acceleration Process)

شركة عبد اللطيف جميـل المتحـدة للتمويـل هـي شـركة مساهمة مقفلـة، يبلـغ رأس مالهـا ١٠٠٠ مليـون ريـال محفوعـة بالكامـل. مرخـص لهـا بالعمـل فـي نشـاط الإيجـار التمويلـي وتمويـل الاســتهلاكي وتمويـل العقـار مـن البنـك المركـزي السـعودي، وتعمـل علـى توفيـر فيـارات تمويـل متعـددة للأفـراد و المنشـآت الصغيـرة والمتوسطة تشـمل علـى سـبيل المثـال لا الحصر: التمويـل النقـدي، السـيارات بأنواعهـا ، المعـدات الثقيلـة ، الأجهـزة المنزليـة والالكترونيـة ، بالإضافـة إلـى تمويـل العقـار مـن خلال حلـول تمويليـة متنوعـة تـم اعتمادهـا مـن اللجنـة الشـرعية بالشـركة مثـل: الإحـار التمويلـي ، المرابحـة ، التـورق.

وتولي الشركة اهتماماً خاصاً بدعـم رواد الأعمـال مـن خـلال برامــج بــاب رزق جميــل للتمويــل ، كمــا تســعـى لأن تكــون الوجهــة التمويليــة الأولــى للمنشــآت الصغيــرة والمتوســطة.